
Høringssvar

Indkommet på anden vis nr. 2
Indkommet via Bliv Hørt nr. 1

Offentlig høringsperiode fra den 11. oktober til den 15. november 2024.

FORSLAG TIL TILLÆG 2 TIL  
LOKALPLAN 215 STENGADE II

Bilag 3

HENVENDELSER  
MODTAGET I  
HØRINGSPERIODEN



Nr. Dato Navn Adresse Postnr

2 16. oktober 2024 12:06 FORSVARSMINISTERIETS EJENDOMSSTYRELSE Bouet Møllevej 5 9400

1 tor. 07. nov. kl. 17.19 Marianne Bigum Korsgade 56 1 2200



Fra: TMFKP Klima og Byudvikling

Til: TMFKP Klima Byplankontorerne

Emne: VS: [EKSTERN] Høringssvar - tillæg 2 til lokalplan 215 Stengade II [RELEASABLE TO INTERNET
TRANSMISSION]

Dato: 16. oktober 2024 12:18:42

Vedhæftede filer: Offentliggørelse af forslag til tillæg 2 til lokalplan 215 Stengade II - frist 15. november 2024.pdf

Fra: FES-NPS27 Bastholm, Bettina Mark <FES-NPS27@mil.dk> På vegne af FES-MYN-

Forsvarsministeriets Ejendomsstyrelse

Sendt: 16. oktober 2024 12:06

Til: TMFKP Klima og Byudvikling <KlimaogByudvikling@kk.dk>

Cc: FES-CHNPS Bech, Jane <FES-CHNPS@mil.dk>

Emne: [EKSTERN] Høringssvar - tillæg 2 til lokalplan 215 Stengade II [RELEASABLE TO INTERNET

TRANSMISSION]

RELEASABLE TO INTERNET TRANSMISSION

Til Københavns Kommune, Teknik- og Miljøforvaltningen

Forsvarsministeriets Ejendomsstyrelse har modtaget vedhæftede høring af tillæg 2 til

lokalplan 215 Stengade II.

Forsvarsministeriets Ejendomsstyrelse har ingen bemærkninger hertil.

Med venlig hilsen

Bettina Mark Bastholm

Specialkonsulent Natur- og Plansektionen

FORSVARSMINISTERIETS EJENDOMSSTYRELSE

Natur- og Plansektionen

Bouet Møllevej 5

DK-9400 Nørresundby

Telefon: +45 728 32492 / Mobil: +45 51 54 77 47

E-mail: fes-nps27@mil.dk

www.ejendomsstyrelsen.dk

RELEASABLE TO INTERNET TRANSMISSION
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Udstregning



Svar til: 2024-0277817 af: Marianne Bigum
APPLICATION DATE
7. november 2024

SVARNUMMER
1

INDSENDT AF
Marianne Bigum

BY
København N

POSTNR.
2200

ADRESSE
Korsgade 56 1

HØRINGSSVAR

Jeg undrer mig over denne ændring i Lokalplanen, for boligerne har fungeret som hoteludlejning med
voldsom trafik og brug af vores baggård igennem lang tid. I forlængelse af dette, vil jeg gerne vide
om ejerne af bygningen, har sikret egen skraldeordning for deres udlejningserhverv i perioden, og i
hvilket omfang de har oplyst til deres udlejere at disse ikke måtte bruge baggården, som ikke
må bruges til erhverv? Og om ejerne i det hele taget har haft tilladelse til at bruge lejlighederne til
hoteldrift?

Jeg synes, det er fint hvis boligerne fremover bliver til boliger til almindelige københavnere, for det
har vi brug for, men jeg synes ikke, at de som hidtil skal kunne bruges som hoteludlejning.

Hvis denne ændring af lokalplanen ændres til almindelige boliger, mener jeg, at det er vigtigt at
udlejerne i så fald begynder at bidrage økonomisk til den fælles skraldeordning og øvrig brug og
vedligeholdelse af baggården.

https://blivhoert.kk.dk/svar/svar-til-2024-0277817-af-marianne-bigum
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